
 جواد به دنبال برادران پرسپولیسی!
از روزی که جواد نکونام به عنوان سرمربی استقلال 
انتخاب شده، گمانه زنی های زیادی درباره لیست ورود 
ح  مطر آینده  فصل  برای  تیم  این  بازیکنان  خروج  و 
شده اما موضوع قطعی این است که باشگاه استقلال 
می خواهد تیم جدید را با نظر مستقیم نکونام تقویت و 
روانه مسابقات کند. یکی از نفراتی که گفته می شود مورد 
توجه آبی ها قرار گرفته و قرار است نکونام بعد از دیدن 
فیلم ها  و بررسی های لازم، نظرش را در مورد جذب این 
بازیکن اعلام کند، بریت آسومبالونگا، بازیکن 30 ساله 
اهل کنگو است که فصل گذشته در چمپیون شیپ با 
پیراهن واتفورد به میدان رفته، سابقه بازی در ناتینگهام 
و میدلزبورو را نیز دارد. همچنین ایوان ایگناتیف، مهاجم 
24 ساله روس که سابقه بازی در تیم های کراسنودار، 
روبین کازان، لوکوموتیو مسکو و سوچی را دارد نیز قرار 
است توسط نکونام آنالیز شود تا در صورت تأیید فنی، 
اقدامات لازم برای جذب این بازیکن انجام شود. نکونام 
بخوبی می داند که استقلال فصل گذشته تیم پرمهره ای 
بود اما به قول فوتبالی ها خیلی بالانس نبود و به همین 
دلیل می خواهد در چند پست بازیکنان مورد نظر خود 
را به استقلال بیاورد. طی روزهای گذشته نام نفراتی مثل 
محمدرضا اخباری، سعید عزت اللهی، مهرداد محمدی، 
احسان پهلوان و رضا اسدی برای حضور در استقلال 
مطرح شده اما گویا گزینه ای که به آبی ها نزدیک شده، 
مهرداد محمدی مهاجم السیلیه است و نکونام با او 
مذاکره کرده است. البته این بازیکن، دو پیشنهاد جدی 
از سوپرلیگ ترکیه و ادنوک لیگ امارات هم پیش رو دارد. 
محمدی طی سال های گذشته برای تیم های قطری و 
پرتغالی بازی کرده و قبل از ترک ایران، بازیکن سپاهان 
بود. او با حضور در راه آهن چهره شد و سابقه بازی و 
گلزنی برای تیم ملی را هم دارد. میلاد محمدی، برادر 
مهرداد نیز یکی دیگر از بازیکنان مد نظر نکونام است 
که سال اخیر در روسیه، بلژیک و یونان به میدان رفته 
است. جالب اینکه این دو برادر، سال های قبل صراحتاً 
از علاقه شان به پرسپولیس حرف زده بودند و حضورشان 

در استقلال در این شرایط جالب توجه خواهد بود.

پشت پرده »نه« طارمی به سعودی ها
ــتانی  ــای عربس ــا تیم ه ــن روزه ــه ای ــی ک ــی از بازیکنان یک
بــه دنبــال جــذب او هســتند، مهــدی طارمــی ســتاره 
تیــم ملــی کشــورمان و عضــو باشــگاه پورتــو اســت امــا 
ایــن بازیکــن بــه پیشــنهاد نجومــی ســعودی ها دســت 
رد زده اســت. اســماعیل مطــر خبرنــگار مصــری در ایــن 
ــی  ــه طارم ــر برنام ــش مدی ــا نیکومن ــا علیرض ــوص ب خص
صحبــت کــرده کــه او گفتــه اســت: » طارمــی بــا پورتــو 
ــدی  ــود علاقه من ــا وج ــرارداد دارد و ب ــر ق ــال دیگ ــک س ی
باشــگاه های عربســتانی بــه طارمــی، او بــه فوتبــال در 
اروپــا ادامــه می دهــد و مشــتاقانه بــرای حضــور در فوتبال 
ــع  ــگار از مناب ــن خبرن ــن ای ــت.« همچنی ــاده اس ــا آم اروپ
نزدیــک طارمــی دلیــل اصلــی رد کــردن پیشــنهاد نجومــی 
عربســتانی ها را عــدم رضایــت همســرش بــرای حضور در 
ــا ایــن حــال او همچنــان در رادار  ایــن کشــور دانســت. ب
رســانه های عربســتانی قــرار دارد و ســایت »الشــبابیه« 
ــرای  ــی ب ــدی طارم ــد مه ــی ش ــر مدع ــن خب در جدیدتری
رهبــری خــط حملــه الهــلال در فصــل آینــده بســیار 
نزدیــک اســت. ایــن در حالــی اســت کــه ســتاره تیــم ملــی 
ــزرگ منچســتریونایند و  ــران مــورد توجــه دو باشــگاه ب ای
میــلان قــرار دارد و پورتــو هــم اعــلام آمادگــی کــرده، اگــر 
پیشــنهاد 20 میلیــون یورویــی بــرای جــذب ســتاره ایرانــی 
برســد، حاضــر بــه فــروش آقــای گل لیــگ پرتغــال اســت.

مشت نیکبخت به عکاس رسانه ای!
در پایان دیدار تیم های شادکام و شریعت نوین مشهد 
در دربی لیگ دسته سوم، وقتی این بازی با نتیجه 1-1 
به پایان رسید، طبق معمول عکاسان خبری وارد زمین 
مسابقه شده و اقدام به عکاسی از اتفاقات پایان بازی 
کردند. به گزارش طرفداری، علیرضا نیکبخت  واحدی 
که  ملی  تیم  و  پرسپولیس  استقلال،  سابق  بازیکن 
سرمربی شادکام است، ثبت تصاویر اعتراض هایش 
به داوری، بازیکنان خودی و تیم حریف را برنتابید و به 
عکاس باسابقه مشهدی حمله و  او را به باد مشت و 
کتک گرفت. نیکبخت در خصوص درگیری با عکاس 
گفته بود:» وقتی بازیکنم را تنبیه می کنم از من عکس 
نگیر!« این اتفاق در حالی رخ داد که هفته گذشته هم 
نیکبخت به خاطر بدرفتاری با کادر تیم مقابل به کمیته 
انضباطی فدراسیون احضار شده بود و حالا هم باعث 
رخ دادن حاشیه ای دیگر شد که در نوع خود عجیب 
است و حتی اعتراض انجمن ورزشی نویسان ایران را 
هم در پی داشت و بیانیه ای درباره رفتار این ستاره 

سابق فوتبال ایران صادر کرد.
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به طارمی، حاج صفی، جهانبخش و آزمون استراحت دادم، خودشان نپذیرفتند

قلعه نویی: اگر تیم ملی به کافا نمی رفت، چه می کردیم؟
سیستم هجومی من هزینه دارد/ قرارداد نداریم، اما منتی هم بر سر کسی نداریم

 
ص  خصو ر  د یی  قلعه نو میر  ا
تیم ملی  انتقادهایی که به حضور 
در تورنمنت کافا شد، به ایرنا گفت: 
»شاید برخی از دوستان اطلاعات 
کامل و جامعی نداشته باشند هرچند 
همه نظرها برای من مهم و ارزشمند 
را هم می شنوم،  آنها  است و همه 
از روی  ولی برخی اظهارنظرها هم 
بی اطلاعی نیست که دلیل آن هم 
سؤال  یک  من  اما  است  مشخص 
دارم، اگر تیم ملی به تورنمنت کافا 
نمی رفت، چه می کردیم؟ یک فرصت 
بازی  برای چند  را  و زمان مناسب 
از دست می دادیم و در آن شرایط 
هم امکان جابه جایی و جایگزینی 
مه  ا د ا ملی  تیم  بی  سرمر  » . نبود
آرژانتین در  داد: »فراموش نکنیم 
کامل  ترکیب  با  دوستانه  دیداری 
برابر استرالیا به میدان رفت  خود 
تیم  دو  آیا  نداد.  خ  ر هم  اتفاقی  و 
در  که  جایگاهی  و  رنکینگ  نظر  از 
فوتبال دنیا دارند با هم قابل قیاس 
هستند؟ البته ما هم به فدراسیون 
فوتبال درخواست بازی با تیم های 
ح را داده ایم اما نباید  خوب و مطر

فیفادی ها را از دست داد و به دنبال 
از فرصت ها بهترین  تا  آن هستیم 
بهره را ببریم. قرقیزستان با روسیه 
بازی کرد و دو تیم تا دقایق پایانی 1-1 
مساوی بودند اما در لحظات پایانی 
گل خوردند. واقعیت این است آن 
منفی  تبلیغات  دوستان  که  طوری 
می کنند، نیست و اعتقاد دارم ما یک 
تیم خوب را جمع کرده ایم، البته در 
ابتدای بازی با ازبکستان آن اتفاق و 
مصدومیت شدید برای بیرانوند به 
وجود آمد که در همین جا از فرصت 
آرزوی  او  برای  و  می کنم  استفاده 

سلامتی دارم.«
قلعه نویی برای چرایی استفاده از 
لژیونرها در کافا چنین توضیحی داد: 
این را برای اولین بار می گویم، وقتی 
می گویم ما یک تیم خوب و متحد 
هستیم برای همین اتفاقات است. 
آغاز تورنمنت کافا، من به  از  قبل 
مهدی طارمی، احسان حاج صفی، 

علیرضا جهانبخش و سردار آزمون 
اعلام کردم اگر تمایل داشته باشند 
می توانند استراحت کنند و در این 
مسابقات به میدان نروند، اما گفتند 
آماده هستند و  به عشق تیم ملی 
از  کنند.  استراحت  نمی خواهند 
ازبکستان  با  بازی  سویی دیگر در 
شاهد بودیم سعید عزت اللهی آن 
طور آسیب دید و خونریزی داشت. 
با اینکه بارها به او گفتم بیرون بیاید 
و سلامتی اش مهم تر از بازی است اما 
تصمیم گرفت در خدمت تیم بماند 
و در آن شرایط برای موفقیت تیم 
ملی تلاش کند. این  مسائل برای ما 
ارزشمند است و اتحاد و همدلی تیم 
را نشان می دهد. فراموش نکنیم 
طارمی باید تیم آینده خود را انتخاب 
و قراردادش را ثبت کند، اما اعلام 
کرد در کافا حضور خواهد داشت. 
در تیم ملی در سنوات گذشته بعد 
از هر برد پاداش تعلق می گرفت اما 

امروز بدون دریافت یک ریال تنها با 
یک هدف به میدان می روند و این 
نشان می دهد همه در خدمت تیم 
ملی هستند و برای اعتلای نام ایران 
و تیم ملی فوتبال بازی می کنند.« 
اینکه کادر فنی تیم ملی  او درباره 
همچنان بدون قرارداد به کار خود 
ادامه می دهد، عنوان کرد: »فعلاً 
در  فدراسیون  اما  نداریم  قرارداد 
تلاش است تا این کار را انجام دهد. 
مربی خارجی تیم ملی هم قرارداد 
ندارد. با وجود این در کنار ما بود. 
این یک اتحاد زیباست و بازیکنان 
یک  برای  هم  کنار  در  همدلی  با 
هدف مشخص به میدان می روند. 
فدراسیون از نظر مالی شرایط خوبی 
در  توان  تمام  با  ما  همه  اما  ندارد 
خدمت تیم ملی هستیم تا بتوانیم 
وظیفه و دِین خود را ادا کنیم و هیچ 
تا  منتی هم بر سر کسی نداریم و 
لحظه ای که باشیم با تمام قوا تلاش 

خواهیم کرد تا بتوانیم تیم ملی را به 
موفقیت برسانیم.«

سرمربی تیم ملی یادآور شد: »من 
به دنبال تغییر نگرش هستم و این 
تیم  زمانبر است، چرا که  موضوع 
با یک تفکر خاص به  ملی سال ها 
زمین می رفت و این تغییر نگرش، 
را  آینده  من  است.  زمان  نیازمند 
روشن می بینم و امیدوارم بتوانیم 

به اهدافی که داریم، برسیم.«
قلعه نویی در مورد گل هایی که تیم 
چنین  کرد،  دریافت  کافا  در  ملی 
به  ل  و ا گل  مورد  ر  د «  : د ا د نظر 
بازیکنان هشدار داده  بودیم در آن 
از زمین نباید خطا کنند که  نقطه 
رعایت نشد، از سوی دیگر بازیکن 
شته  کا به  ضر ن  آ که  ن  نستا فغا ا
خوب را زد، لژیونر است. در مورد 
گل دوم نظرها را قبول دارم و باید 
در مورد سیستم دفاعی بیشتر کار 
کنیم، اما این هم بخشی از تاوان 

تغییر نگرش من در فوتبال است 
که باید بپردازیم. من بازی دفاعی 

را دوست ندارم و به دنبال بازی 
هجومی و زیبا هستم. این نوع 
بازی ها هزینه دارد و من حاضرم 
که این هزینه را پرداخت کنم. 
من ایرانی ها را قبول دارم و به 
قابلیت ها، ظرفیت و پتانسیل 
آنها اعتقاد دارم و می دانم شعور 

بین  در  می تواند  ما  فنی 
برترین ها باشد. من در هر 
تیم دیگری که مسئولیت 

داشتم با همین سبک بازی، 
تیمم را به زمین می فرستادم و 

بیشترین گل زده و آقای گلی را هم 
در نهایت از آن خود می کردیم و این 
را در عمل هم ثابت کردیم. تیم ملی 
را هم به سمت همین سبک می برم 
اما اعتقاد دارم باید بیشتر کار کنیم 
و فرصت های بهتری را برای تیم ملی 

فراهم کنیم.«

په په 
لوسادا 
معتقد 

است 
تنها تفاوت 

تیم های 
اسپانیایی  

وایرانی 
امکانات 

است

بدنسازی رمز موفقیت  

رمز موفقیت پرسپولیس در 
سال های اخیر بدنسازی این 

تیم قبل از آغاز مسابقات 
لیگ برتر است. په په 

السادو در لیگ بیست و 
دوم به عنوان مربی بدنساز 

سرخپوشان انتخاب شد 
و این مربی اسپانیایی 

غ التحصیل رشته  که فار
مربیگری بدنسازی و 

بازپروری فوتبال از دانشگاه 
مادرید است، توانست به 

بهترین نحوممکن بازیکنان 
پرسپولیس را از نظر بدنی 

آماده کند. نتیجه این 
بدنسازی فتح 2 جام )لیگ 

برتر- جام حذفی( توسط 
سرخپوشان بود؛ تیمی که 

در دقایق پایانی به هیچ وجه 
از نظر بدنی تحلیل نرفت و 
یک سوم از گل های خود را 

دقایق پایانی به ثمر رساند و 
گلزنی در وقت اضافه دربی 

جام حذفی یک نمونه از 
عملکرد خوب سرخپوشان 
در دقایق پایانی بود. البته 

سرخپوشان در دوران برانکو 
ایوانکوویچ هم چنین 

شرایطی داشتند و در آن 
زمان برانکو در پیش فصل 

فشار زیادی به بازیکنان وارد 
می کرد تا جایی که سید 

جلال حسینی، کاپیتان آن 
زمان سرخپوشان اعلام 

کرد که دیگر طاقت فشار 
تمرینات را ندارد. برگزاری 

اردوی اوکراین و بازی های 
دوستانه از جمله برنامه های 

برانکو در پیش فصل بود. 
او در آن زمان اعلام کرد که 

همین تمرینات خوب باعث 
ترس حریفان مان می شود. 
پروفسور پیش از آغاز فصل 
وعده می داد که تیمی عالی 

می سازد که همین گونه 
هم می شد و پرسپولیس 

در دوران او حتی به فینال 
آسیا هم راه یافت. او نشان 

داد که در پیش فصل 
می تواند بازیکن ناآماده ای 
نظیر محسن مسلمان را به 
مهره ای خوب برای تیمش 

تبدیل کند. در دورانی که 
پرسپولیس 5 بار پشت هم 

قهرمان شده بود، برانکو، 
مارکو را به عنوان بدنساز در 
کادر خود قرار داد، مربی ای 

که تمرینات او  از ارکان 
موفقیت پرسپولیس به 

حساب می آمد.

بازتاب

انتقالات  و  نقل  به  مربوط  اخبار 
با  وز  یر د صبح  ز  ا  ، لیس پرسپو
و  شد  آغاز  زیادی  بسیار  هیجان 
انتشار  با  نیز  پرسپولیس  باشگاه 
ویدیویی در اینستاگرام به شایعات 
شایعات  که  حالی  در  زد!  دامن 
حسین  محمد ب  جذ ن  مو ا پیر
کنعانی زادگان نیز بالا گرفته، این 
که  یی  یو ید و ر  نتشا ا با  ه  شگا با
صدای مشکوک و جالبی هم دارد، 
خبر از خرید یک بازیکن داد و با 
طرح ویژه ای نوشت: »بازگشت یک 
سرباز پرسپولیس.« این در حالی 

نیست  مشخص  هنوز  که  ست  ا
ید  خر ن  ا عنو به  یکن  ز با م  ا کد
یی  نما و ر ن  شا خپو سر نخست 
می شود. مذاکرات پرسپولیس با 
کنعانی زادگان انجام شده اما هنوز 
و  نشده  قرارداد  امضای  به  منجر 
موردی که باعث شده این اتفاق 
نظر  مد قیمت  ف  ختلا ا  ، نیفتد
این بازیکن با باشگاه پرسپولیس 
پرسپولیس  باشگاه  است.  بوده 
برای جذب کنعانی زادگان سقف 
اما  گرفته  نظر  در  را  قراردادش 
مبلغ پیشنهادی مدیربرنامه های 

د  ا رد ا قر سقف  ز  ا یکن  ز با ین  ا
ز  ا یکی  ما  ا ست  ا بیشتر  باشگاه 
هواداران متمول پرسپولیس که 
در سال های اخیر به بحث نقل و 
انتقالات این باشگاه ورود کرده، 
قصد دارد ما به التفاوت پیشنهاد 
تا  زد  ا بپرد ا  ر لیس  پرسپو به  و  ا
کنعانی زادگان برای سومین بار به 

این تیم بپیوندد.

مهاجم لژیونر در دفتر پرسپولیس
ر  د وز  یر د که  یکنانی  باز ز  ا یکی 
حضور  پرسپولیس  باشگاه  دفتر 

او  بود.  زاهدی  شهاب  کرد،  پیدا 
که در پنجره های نقل و انتقالاتی 
یحیی  جدی  توجه  مورد  گذشته 
گل محمدی بود ولی به خاطر تحت 
قرارداد بودن با باشگاه های خارجی 
نمی توانست به پرسپولیس برگردد، 
دقایقی به باشگاه پرسپولیس رفت 
تا با مدیران این باشگاه گفت وگو 
شته  گذ فصل  که  ی  هد ا ز  . کند
در  داشت،  حضور  پوشکاش  در 
قرار  نیز  قلعه نویی  امیر  فهرست 
گرفته و نخستین بازی ملی خود 
را مقابل افغانستان در تورنمنت 

شرایطی  در  او  داد.  انجام  کافا 
که  شد  پرسپولیس  باشگاه  وارد 
گفته می شود بند فسخ ۳ میلیون 
و  دارد  مجارستانی  تیم  با  دلاری 
شاید همین مسأله اجازه نمی دهد 
این  شود.  خ پوش  سر دوباره  او 
مهاجم 2۷ ساله که تجربه حضور 
در پرسپولیس را دارد، پس از دوران 
خ پوشان راهی  بازی در جمع سر
تیم های  سپس  و  ماشین سازی 
لیگ ایسلند، اوکراین و مجارستان 
شد اما ممکن است دوباره به تیم 

دوران جوانی خود برگردد.

مهاجم ملی پوش 
با درویش مذاکره 

کرد

بازگشت 
سرباز 

پرسپولیس!

گفت و گوی »ایران« با مربی بدنساز اسپانیایی پرسپولیس

ایرانخوشحالزندگیمیکنم لوسادا:در
بازیکنان ایرانی باهوش و سخت کوش هستند/ در دربی به عالیشاه گفتم که باید تیم را یک قدم جلوتر ببرد

ین  موفق تر ل  مسا ا لیس  پرسپو
و  لیگ  در  قهرمانی  با  و  بود  تیم 
جام حذفی دبل کرد و با این دبل 
به قهرمانی سوپر جام هم دست 
یافت. یکی از دلایل اصلی قهرمانی 
و  بیست  لیگ  ر  د ن  سرخپوشا
دوم آمادگی بدنی بازیکنان بود و 
سرخپوشان 7 بازی پایانی خود را 
با برد به پایان رساندند. مسئولیت 
آمادگی بدنی بازیکنان پرسپولیس 
ستو  گو آ خوزه  ه  برعهد ل  مسا ا
لوسادا، مربی بدنساز اسپانیایی 
غ التحصیل  بود. مربی ای که فار
رشته مربیگری بدنسازی و بازپروری 
از دانشگاه مادرید است  فوتبال 
و تجربه کار در لالیگا با تیم های 
کادیز اسپانیا را دارد. لوسادا که در 
حال حاضر با تعطیلی لیگ برتر در 
زادگاهش دوران استراحت خود 
را سپری می کند، در گفت و گو با 
»ایران« در خصوص ادامه همکاری 
با پرسپولیـــس و مسائل مختلف 

این  گونه صحبت کرد.

چه عواملی باعث شد تا 
 پرسپولیس قهرمان لیگ 

و جام حذفی شود؟
جام  لیگ،  قهرمانی  به  رسیدن 
م  جا پر سو همچنین  و  فی  حذ
موفقیت فوق العاده ای بود. در واقع 
باخت به سپاهان در هفته بیست 
و سوم اتفاق مهم و تأثیرگذاری بود 
و از آنجا به این نتیجه رسیدیم که 
برای قهرمان شدن در لیگ باید 7 
بازی باقیمانده را با برد تمام کنیم. 
و  شد  هم  گونه  این  خوشبختانه 
توانستیم با قهرمانی در لیگ، جام 
حذفی و حتی سوپر جام، فصل 
را به بهترین نحو ممکن به پایان 

برسانیم.
به نظر می رسد آمادگی بدنی 

سرخپوشان هم فوق العاده بود.

در شروع فصل یحیی گل محمدی 
ما را جذب کرد. من به عنوان مربی 
بدنساز، ولسلی ننکا به عنوان مربی 
هم  ویرا  اوسمار  و  دروازه بان ها 
دستیار یحیی که بیشتر تمرکزش 
تاکتیکی بود. وظیفه من  کار  در 
این بود تا شرایط بدنی بازیکنان را 
به حد ایده آل برسانم برای رسیدن 
به این موضوع خیلی سخت فصل 
بدنسازی را آغاز کردیم و توانستیم 
بازیکنان را به ایده آل ترین شرایط 
بدنی برسانیم. من سابقه کار در 
را داشتم و به  نساجی و گل گهر 
این دلیل بازیکنان ایرانی را خیلی 
خوب می شناختم و این شناخت به 
من کمک کرد تا بتوانم در تیم بزرگ 
پرسپولیس کارم را به خوبی انجام 
بازی های آخر  دهم. می دانم که 
فصل خیلی مهم است و برای کسب 
نتیجه باید بازیکنان تا آخرین بازی 
آماده باشند. آمادگی بدنی بازیکنان 
نکته مهمی در قهرمانی پرسپولیس 
بود. ما کادر کاملی داریم و در کنار 
من یک ماساژور هم حضور دارد و 
همه به ما کمک می کنند تا شرایط 
بازیکنان  بدنسازی  برای  خوبی 
که  است  مهم  این  شود.  ایجاد 
کنیم  کمک  بازیکنان  به  بتوانیم 
تا به بهترین فرم برسند. همین 
طور برای بازیکنان ذخیره که مهم 
است در زمانی که به بازی می روند 

در بهترین شرایط آمادگی باشند.
شما تجربه کار در لالیگا هم 

دارید، از نظر شما تفاوت 
تیم های اسپانیایی و ایرانی در 

چیست؟
و  ن  مجارستا  ، سپانیا ا ر  د من 
و  اسپانیا  کرده ام.  کار  فیلیپین 
مجارستان امکانات بسیار خوبی 
همین  تنها  واقع  در  و  داشتند 
امکانات تفاوت تیم های اسپانیایی 
با ایرانی است. در این دو کشور 
ر  د ی  لوژ تکنو و  مکانات  ا همه 
اختیار بازیکن و کادر فنی است. 
ید  با هم  لیس  سپو پر ه  شگا با
چون  کند  هزینه  زمینه  این  در 
خیلی از کشورها مثل عربستان، 
به  رسیدن  برای  امارات  و  قطر 
ج  خر زیادی  پول های  موفقیت 

باشگاه  که  امیدوارم  می کنند. 
بودجه داشته باشد تا بتواند هزینه 
کند. این یکی از راه های پیشرفت 
است. بازیکنان ایرانی باهوش و 
سخت کوش هستند و در صورت 
داشتن امکانات بیشتر می توانند 

به تیم های خوب اروپایی بروند.
بازیکن علاوه بر آماده سازی 
بدنی باید از نظر روحی هم 

شرایط مطلوبی داشته باشد. 
روی این موضوع هم کار 

می کنید؟
بله، در زمان گرم کردن بازیکنان 
با آنها خیلی صحبت می کنم و به 
بازیکنان روحیه می دهم. در دربی 
جام حذفی امید عالیشاه در دقایق 
پایانی به میدان آمد. در هنگام گرم 
کردن به عالیشاه گفتم که باید تیم 
را یک قدم جلوتر ببرد که خدا را 
شکر این اتفاق افتاد و او توانست 
در آن بازی گل مهمی بزند. با گل 

او هواداران ما خوشحال شدند.
چه حسی از حضور در تیم 

پرطرفداری مثل پرسپولیس 
دارید؟

این که تیم ما هواداران میلیونی 
دارد، موضوع فوق العاده ای است 
و من احساس خوبی در این تیم 
عشق  همچون  احساسی  دارم؛ 
ج از خانه  و گرما. در خانه و خار
به  که  یم  ر ا د ی  د یا ز ن  ا ر ا د ا هو
استادیوم می آیند و ما را تشویق 
ی  ژ نر ا ما  ن  ا ر ا د ا هو  . می کنند
مضاعفی به ما می دهند. به خاطر 
همین هواداران امیدوارم بتوانم با 
همین انرژی به کارم در پرسپولیس 
ادامه دهم و باعث رضایت شان 

شوم.
12 مرداد لیگ آغاز می شود. 
حدود یک ماه برای رساندن 

بازیکنان به فرم ایده آل کافی 
است؟

ما 31 مه)11 خرداد( کارمان تمام 
متوجه  من  که  گونه  ن  آ و  شد 
28 ژوئن )7 تیر( تمرینات  شدم 
آغاز می شود و این یعنی حدود 27 
روز بازیکنان در استراحت بودند. 
از نظر من بازیکنان حداقل باید 
البته  کنند.  استراحت  ماه  یک 
ملیپوشان مان در کافا به میدان 

مسابقات  این  قهرمان  و  رفتند 
شدند. این موضوع باعث شد تا 
اما  باشند  آنها در شرایط خوبی 
آنها هم نیاز به استراحت دارند. ما 
زمان کافی برای آماده سازی داریم.

برای تکرار قهرمانی به چه 
چیزی نیاز دارید؟

می داند  مربی  عنوان  به  یحیی 
نیاز تیم چیست. برای تکرار  که 
خوب  امکانات  به  نیاز  قهرمانی 
کمپ  و  جدید  بازیکن  داریم. 
کمپ  در  و  می خواهیم  خارجی 
خارجی باید چند بازی دوستانه با 
تیم های قدرتمند داشته باشیم. 
در  باشگاه  می دانم  که  جایی  تا 
حال برنامه ریزی این موارد است 
و امیدوارم که با یک برنامه ریزی 
خوب برای بهتر شدن نسبت به 
شروع  را  کارمان  گذشته،  فصل 

کنیم.
قرارداد شما به پایان رسیده 

و گل محمدی خواهان ادامه 
همکاری با مربیان خارجی 

است، الان در حال مذاکره با 
باشگاه هستید؟

رابطه خوبی با یحیی دارم. پیش از 
خروج از ایران یحیی به ما گفت که 
می خواهیم همکاری مان را ادامه 
دهیم. باشگاه در حال مذاکره با 
فصل  برای  تا  است  من  نماینده 
جدید هم در خدمت تیم باشم. 
دوست دارم با پرسپولیس برای 
بیشتر  قهرمانی های  به  رسیدن 

ادامه دهم.
چه نظری در خصوص زندگی 

در کشور ایران دارید؟
من در مازندران و سیرجان حضور 
داشتم و در تیم های نساجی و گلگهر 
کار کردم، می دانم که چگونه باید 
دوستان  کنم.  زندگی  ایران  در 
سعی  که  دارم  ایران  در  خوبی 
می کنند به من کمک کنند. خیلی 
دوست دارم در ایران زندگی کنم و 
خانواده ام را به ایران بیاورم تا کشور 
قراردادم  اگر  بشناسند.  را  شما 
تمدید شد این کار را انجام خواهم 
هستم  خوشحال  ایران  در  داد. 
و امیدوارم که بتوانم به یحیی و 
با  باید  کنم.  کمک  پرسپولیس 
پرسپولیس به نتایج خوبی برسم.

محمدمحمدی سدهی
روزنامه نگار

گفت وگو

قلعه نویی درباره انتقادهایی که از دستیارانش می شود، پاسخ داد: »کادر فنی ما قابلیت های بسیاری 
دارد و اینجا باید در خصوص واکنش هایی که برخی از دوستان ما داشتند بگویم خودتان رزومه 
افرادی مانند سعید الهویی را بررسی کنید و ببینید او شرایط لازم را دارد یا خیر. فاکتورهایی مانند 
آکادمیک  بودن، تخصص، دانش، کارهای اجرایی و مسائلی از این دست را وقتی بررسی می کنیم، 

می بینیم فردی مانند الهویی شایسته حضور در کادر فنی تیم ملی است. حمید مطهری سال ها 
تجربیات ارزشمندی داشته و فینال آسیا را دیده و با پرسپولیس عناوین قهرمانی را به دست آورده 
است. آندو تیموریان و رحمان رضایی نیز همین شرایط را داشته و ضمن حضور در لیگ های اروپایی 

تجربیات ارزشمندی دارند و نباید این مسائل را نادیده گرفت.«

رزومه الهویی را ببینید، مطهری  فینال آسیا را دیده، رحمان و آندو اروپا بوده اند

برش
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